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§ 46
Motionssvar - Motion från Per-Arne Frisk (S) om Komplett och öppen 
ekonomisk inform-ation ger oss stärkt demokrati och ökat förtroende 
hos medborgarna
KS/2019:350

Ärendet utgår.
____

Ärendet
Kommunfullmäktige remitterade Per-Arne Frisk motion till kommunstyrelsen för yttrande.

Kommunledningskontoret svarar på varje förslag för sig och förslagen numreras för att enklare 
kunna jämföra svar med motionens förslag:

Svar på Per-Arnes förslag:
1. Kommunledningskontoret håller med om att det är bra att intäkterna redovisas i samband 

med budgetramar. Redan idag så redovisas intäkterna i bokslutsrapporter och 
årsbokslutsrapporter per nämnd.

2. Kommunen har en ramstyrd budget och det innebär att varje nämnd måste förhålla sig till 
ramen. Idag redovisas i samband med planeringsdirektiv en mängd uppgifter på 
kommunnivå, se planeringsdirektiv. 

3. Kommunledningskontoret tycker det är en dålig idé att redovisa statsbidrag fördelade på 
budgetområde. Kommunen har en ramstyrd budget med stor frihet för nämnderna att styra, 
leda och prioritera verksamheten inom denna ram. Tanken med rambudget är att hålla den 
enkel och transparent med utrymme för kreativa lösningar i nämnd samt stort ansvarstagande 
för att budgeterat resultat för hela kommunen ska klaras.

4. Försörjningsstöd ligger på ett eget budgetområde inom socialförvaltningen. Idag kan 
nämnden och kommunstyrelsen enkelt mäta och följa hur mycket försörjningsstöd som 
kommunen betalar ut jämfört med budget. 

5. Att man i budget ska ange hur stor del som används till att bekämpa fattigdom är  svårt att 
genomföra då många av insatserna kan ha varaktiga, långsiktiga och indirekta effekter. 
Styrmodellen för 2021 med angivna målbilder och Agenda 2030 ser till att perspektivet med 
fattigdomsbekämpning integreras i hela verksamhetsstyrningen.

6. Genom införande av analysseminarium enligt ny styrmodell har kommunfullmäktiges 
ledamöter deltagit i analys och framtagande av planeringsdirektiv. Det skedde den 15 januari 
2020.

7. Kommunledningskontoret kommer se över hur man på ett enkelt sätt kan redovisa 
föreningarnas bidrag och hur ofta man ska göra det.

8. Om det finns behov av att veta vilken hyreskostnad föreningar har så föreslår 
kommunledningskontoret att man begär ut dessa uppgifter.

9. Denna frågan väljer förvaltningsorganisationen att avstå från att besvara då fullmäktiges 
presidium självständigt bör ta ställning till förslaget.

Per-Arne Frisk (S) föreslår i motion:

1. att ramarna för alla budgetområden kompletteras med intäkter
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2. att statens välfärdssatsning/reglerings poster redovisas per budgetområde
3. att övriga statsbidrag redovisas fördelade per budgetområde
4. att utbetalda medel för försörjningsstöd bildar eget budgetområde
5. att uppgift ges till respektive budget att ange hur deras budget bekämpar fattigdom (finns 

även i annan motion)
6. att alla KF:s ledamöter inbjuds till kommunens budgetupptakt med professionerna (finns i 

annan motion)
7. att kommunens bidrag samt annat stöd till föreningar redovisas på hemsidan
8. att motsvarande redovisas för föreningens hyresnivåer
9. att en stående punkt ”allmänpolitisk debatt” införs på KF:s agenda

Ärendets tidigare behandling
Hanterat i Kommunfullmäktige KS/2019:350

Ärendets behandling i sammanträdet
Stefan Dalin (S) föreslår:
Bifalla 1:a att-satsen.
Anse 5:e, 6:e och 7:e att-satserna besvarade.
Avslå 2:a, 3:e, 4:e, 8:e samt 9:e att-satserna.

Robert Thunfors (T) föreslår: Hänskjuta att-satsen i punkt 9 till kommunfullmäktiges presidium.

Övriga ledamöter bifaller Stefan Dalins (S) förslag: 
Bifalla 1:a att-satsen.
Anse 5:e, 6:e och 7:e att-satserna besvarade.
Avslå 2:a, 3:e, 4:e samt 8:e att-satserna. Samt bifalla Robert Thunfors (T) förslag: 
Hänskjuta att-satsen i punkt 9 till kommunfullmäktiges presidium.

Beslutsunderlag
Motion från Per-Arne Frisk
Vision 2025
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